





EXPLORING ENCHANTING LANDSCAPES IN ZHANGJIAJIE

在这趟旅途中,我们漫步于张家界的仙境,被山水间的诗意所陶醉; 在芙蓉镇的古巷中徜徉,感受岁月静好的温暖

在凤凰古城的古韵中穿梭,品味历史的沉淀

ZHANGJIAJIE + FURONG TOWN + FENGHUANG ANCIENT TOWN

TOUR CODE: -6CZJ

无购物站 NO SHOPPING STOP















酒店住宿 RETURN AIRFARE ACCOMMODATION

TRANSPORTATION

TOUR GUIDE

ADMISSION TICKET

ATTRACTIONS

1 第一天 吉隆坡国际机场 - 张家界 - 凤凰古镇 (机上用餐/晚)

- 凤凰古城: 中国最美丽的小镇, 融合自然美景、丰富历史和多元民族风情, 尤以夜景闻名。
- 虹桥艺术楼: 虹桥风雨楼与民族一条街相映成趣, 展现古城市井风俗画面, 独具古朴韵味。
- 土家吊脚楼: 典型土家建筑风格, 独特吊脚结构, 彰显当地独特的民俗风情和建筑特色。
- 夜游古城: 夜幕降临, 古城街头充满热闹与浪漫气息, 街边酒吧和咖啡馆是品味古城文化的理想去处。

2 第二天 凤凰古镇-芙蓉镇 (早/午/晚)

- 凤凰古城(沱江泛舟):探索沱江,领略古城凤凰的迷人风光,尽情享受泛舟之乐。
- 苗族服装体验: 穿上传统苗族服装, 融入当地文化, 感受异域风情。
- 矮寨大桥:跨越壮美的矮寨大峡谷,矮寨大桥以独特的钢加劲梁单跨悬索桥设计,壮丽的景观令人惊叹。
- 芙蓉镇:漫步青石板街,欣赏大瀑布和土家建筑,感受《芙蓉镇》的情景,怀旧回忆。
- 欣赏《花开芙蓉·毕兹卡的狂欢》演出: 沉浸在精彩绝伦的表演中, 感受狂欢的节奏与魅力。
- 芙蓉镇瀑布夜景: 夜幕降临, 欣赏瀑布倾泻而下的壮美景象, 在夜色中感受大自然的神奇魅力。

3 第三天 芙蓉镇-张家界 (早/午/晚)

- 天门山国家森林公园: 位于湖南省张家界永定区, 因天门洞而闻名世界, 被誉为"湘西第一神山"。
- 天门山索道 (单程): 乘坐索道往返,俯瞰天门山的壮丽景色。
- 天门山玻璃栈道 (含鞋套): 徒步穿越玻璃栈道, 体验壮丽景观与惊险刺激。
- 九曲十八弯 (途径):沿着蜿蜒盘旋的九曲十八弯,领略张家界的壮美风光。
- 天门洞 (含手扶电梯): 步行或乘坐电梯进入天门洞, 感受大自然的鬼斧神工。
- 七十二奇楼(夜游): 夜幕降临,欣赏七十二奇楼的夜景,沉浸在浪漫的氛围中。

4 第四天 张家界 (早/午/晚)

- 土家风情园座:展示土家族山寨风貌和传统文化。
- 张家界大峡谷(含游船+电梯):提供游船和电梯服务,领略壮丽的自然景观。
- 玻璃天桥(VR体验): 全球最长、最高的玻璃桥, 提供虚拟现实体验。
- 宝峰湖(含游船): 以湖光山色和险峻山崖闻名,是武陵源水景风光的代表之作。

5 第五天 张家界 (早/午/晚)

- 张家界国家森林公园(含电瓶车):探索张家界国家森林公园,乘坐电瓶车便捷游览。
- 袁家界(赠送团体航拍视频): 山台地背依岩峰山峦, 主要景点有后花园、迷魂台、天下第一桥等。
- 百龙天梯 (VIP 通道): 世界上最高、承载重量最大的户外电梯, 提供VIP通道服务。
- 十里画廊 (含小火车): 徒步或乘坐小火车沿着十里画廊, 欣赏壮美景色。
- 金鞭溪:探索美丽的金鞭溪,领略其清澈流水和壮丽山景。
- 水绕四门: 体验水绕四门景区, 欣赏其独特的自然景观和迷人的风光。

6 第六天 张家界 - 吉隆坡 (早/午/机上用餐)

- 军声画院:探索军声画院,感受其独特的艺术氛围。
- 结束这段美好的旅程,留下难忘的回忆。



D1

KUALA LUMPUR INTERNATIONAL AIRPORT - ZHANGJIAJIE - PHOENIX ANCIENT TOWN (MOB/DINNER)

- Departing from Kuala Lumpur International Airport to Zhangjiajie.
- · Phoenix Ancient Town: Famous for its natural beauty, rich history, ethnic customs, and captivating night scenery.
- . Hongqiao Art Centre: Iconic covered bridge with Miao architectural style, featuring stone arches below and a two-tiered covered area on top.
- Stilted Building Of Tujia Nationality: Traditional Tujia ethnic dwellings known for their unique stilted architecture.
- Night view of the Ancient Town: Experience the enchanting night ambiance of the Ancient Town.

D2

PHOENIX ANCIENT TOWN - FURONG TOWN (BREAKFAST/LUNCH/DINNER)

- Phoenix Town (Tuo River Boat Ride): Explore Phoenix Town with a boat ride along the Tuo River.
- Miao Dress Experience: Immerse yourself in the culture with a hands-on experience of wearing traditional Miao ethnic dresses.
- · Aizhai Bridge: Marvel at the Aizhai Bridge spanning the Aizhai Grand Canyon, offering spectacular views of the Deyi River valley.
- Furong Ancient Town: Explore "Furong Town", stroll Shili Qingshi Street, and admire the waterfall and Tujia architecture.
- Watch "Flower Blossom Hibiscus": Enjoy a captivating performance of "Flower Blossom Hibiscus".
- Furong Waterfall Night View: Experience the magical ambiance of Furong Waterfall illuminated by night.

D3

FURONG TOWN - ZHANGJIAJIE (BREAKFAST/LUNCH/DINNER)

- · Tianmen Mountain National Park: Natural karst cave on towering cliff.
- Tianmen Mountain (Includes Cable Car): Explore Tianmen Mountain with a thrilling cable car ride.
- · Tianmen Mountain Glass Plank (Includes shoe cover): Walk on the thrilling glass plank path while enjoying breathtaking views.
- The Winding Road (Drive pass): Experience the scenic drive along the winding road.
- Tianmen Cave (Includes escalator): Visit Tianmen Cave with the convenience of an escalator.
- 72 Wonder Tower (Night Tour): Enjoy a night tour of the 72 Wonder Tower.

D4

ZHANGJIAJIE (BREAKFAST/LUNCH/DINNER)

- Tujia Folk Customs Park: Experience Tujia culture in Zhangjiajie City, featuring traditional Xiangxi Toast Castle and ancient Tujia dances.
- Grand Canyon (Includes Boat + Elevator): Explore Zhangjiajie's new canyon attraction.
- Zhangjiajie Glass Bridge (VR Experience): Walk on the world's longest and highest glass bridge, with a thrilling VR experience.
- Baofeng Lake Scenic Area (Includes Boat Trip): Experience stunning lake views and dramatic cliffs.

D5

ZHANGJIAJIE (BREAKFAST/LUNCH/DINNER)

- Zhangjiajie National Forest Park (Buggy Included): Explore the iconic Zhangjiajie Forest Park with buggy rides.
- Yuanjiajie (Complimentary Group Aerial Video): Discover the inspiration behind Avatar's floating mountains with a complimentary aerial video.
- · Bailong Elevator: Experience the thrill of riding the world's tallest outdoor glass elevator, standing 326 meters high on a cliff in Wulingyuan.
- ShiLiHuaLang (Train Included): Enjoy a scenic train ride at ShiLiHuaLang.
- Jinbian Brook: Explore the picturesque Jinbian Brook.
- Shuiraosimen: Experience the beauty of Shuiraosimen.

D6

ZHANGJIAJIE - KUALA LUMPUR (BREAKFAST/LUNCH/MOB)

- Jun Sheng Painting Institute: Visit the Jun Sheng Painting Institute for artistic inspiration.
- Transfer to airport: Conclude this wonderful journey, leaving behind unforgettable memories.

RECOMMENDED

Optional tour: RMB 350/pax

「Tianmen Fox Fairy Performance」 or 「Beautiful Xiangxi Show」

*The displayed images and content are for reference purposes only.

• Zhangjiajie Glass Bridge • 72 Wonder Tower • Bailong Elevator • Beautiful Xiangxi Show



ჯ 特色亮点 HIGHLIGHT

- 直飞张家界 (节省超过10小时的车程)
- 双古城夜宿(凤凰+芙蓉镇)
- 超级双排航空座椅游览车
- 赠送团体航拍视频@袁家界
- 全程高餐标(湖南特色菜)
- 非物质文化遗产民俗美食体验
- 观赏《花开芙蓉》民俗演艺
- 凤凰古城苗族服饰体验
- 特别升级入住2晚张家界纳百利度假酒店

Direct flight to Zhangjiajie (saving over 10 hours of road travel).

Overnight stay in twin ancient cities (Phoenix and Furong Town).

Super double-decker aerial tour buses for sightseeing.

Complimentary group aerial video at the YuanJiaJie.

Gourmet dining throughout featuring Hunan specialties.

Immersion in intangible cultural heritage and folk cuisine experiences.

Watching the folk performance 'Blooming Hibiscus'.

Traditional Miao ethnic clothing experience in Phoenix Ancient City.

Special upgrade: 2 nights' luxurious 5-star hotel accommodation

Neodalle International Holiday Hotel in Zhangjiajie.

| 天 | 早餐 | 午餐 | 晚餐 | 酒店住宿 |
|-----|-------------------------|-----------------------|-----------------------|---|
| DAY | BREAKFAST | LUNCH | DINNER | ACCOMMODATION |
| 01 | - | 机上用餐 MEAL ON BOARD | 酒店晚餐 HOTEL DINNER | 凤凰最湘西大酒店或同级 XIANGXI GRAND HOTEL OR SIMILAR |
| 02 | 酒店早餐 | 苗家牛头宴 | 酒店晚餐 | 芙蓉镇安萘酒店 |
| | HOTEL BREAKFAST | MIAO CUISINE | HOTEL DINNER | FURONG ANIDA HOTEL OR SIMILAR |
| 03 | 酒店早餐 | 野生菌火锅 | 韩国烤肉 | 戴斯温德姆酒店或同级 |
| | HOTEL BREAKFAST | WILD MUSHROOM HOTPOT | KOREA BBQ | DAYS HOTEL BY WYNDHAM OR SIMILAR |
| 04 | 酒店早餐 | 武陵风味 | 湘菜风味 | 纳百利度假酒店或同级 |
| | HOTEL BREAKFAST | WULING CUISINE | XIANG CUISINE | NEODALLE INTERNATIONAL HOLIDAY HOTEL OR SIMILAR |
| 05 | 酒店早餐 | 中式风味 | 高山流水宴 | 纳百利度假酒店或同级 |
| | HOTEL BREAKFAST | CHINESE CUISINE | GAO SHAN LIU SHUI | NEODALLE INTERNATIONAL HOLIDAY HOTEL OR SIMILAR |
| 06 | 酒店早餐 HOTEL BREAKFAST | 土家风味 TUJIA CUISINE | 机上用餐 MEAL ON BOARD | - |

Travel Essentials:

- Passport or Visa Participants are responsible for ensuring that their passports are valid for at least 6 months from the return date and obtaining necessary visas and permits.
- Travel Insurance We recommend purchasing comprehensive travel insurance before departure.

Terms and Conditions:

- 1. Tour fare quoted is for Malaysian, non-Malaysian surcharge applied.
- 2. The itinerary, meals, accommodations, and transportation are subject to adjustments without prior notice.
- 3. The sequence of itinerary, meals, and accommodations will be arranged according to local hosts and weather conditions.
- 4. In unforeseen circumstances, especially during peak travel seasons, we reserve the right to modify or cancel the itinerary.
- 5. We shall not be held responsible for any printing errors or omissions in our promotional materials or any other communication media, and reserve the right to rectify such inaccuracies. 6. Each member participating in our tours is responsible for their own safety and conduct.
- 7. In the event of unforeseen circumstances (such as transportation delays/cancellations, weather, illness, demonstrations, war, etc.) leading to additional expenses, we bear no responsibility, and travelers must bear the extra costs themselves
- 8. The above images are for reference purposes only. Actual conditions may vary.

旅行必备:

- 参团者需确保护照有效期至少为返程日期的六个月,并取得必要的签证和准证。
- 出发前,我们建议您购买全面的旅游保险。

- 1. 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。
- 2. 旅程、膳食、住宿和交通的先后顺序将根据当地接待社和天气情况可能会有所调整,恕不另行通知。
- 3.在无法预料的特殊情况下,尤其是在旅游旺季期间,我们将保留修改或取消行程的权利。
- 4. 若宣传手册或任何传播媒介出现任何印刷错误或遗漏,本社概不负责,并保留更正的权利。
- 5.参与本社旅游团的每位成员必须对自己的安全和行为负责。
- 6.若发生无法预料的特殊情况(如:交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等),导致额外支出,我们概不负责,旅客需自行承担额外费用。
- 7. 上述图片仅供参考,请以实际情况为准。

For Agent Use Only: 仅供代理商使用:

Updated Date 更新日期: JUN 2024